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KOMMUNLEDNINGSKONTOR KLK 
Hållbarhetschef 
Gregor Hackman 

KOMMUNSTYRELSEN 
2023-05-29 

Svar på motion: Laddplan för el-(hybrid)bilar i 
Täby 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen Laddplan för el-(hybrid)bilar i 
Täby. 

Sammanfattning 

Agneta Lundahl Dahlström, Eva Lindau och Janne Boman, samtliga (S), har i en 
motion till kommunfullmäktige den 19 april 2022 yrkat att kommunfullmäktige 
beslutar att uppdra åt kommunstyrelsen att utarbeta en laddplan för elbilar i 
Täby. 

I den politiska inriktningen för Täby kommun under mandatperioden 2023-2026 
anges det att ”tillgänglig mark för laddplatser ska inventeras och på lämpligt 
sätt erbjudas aktörer på marknaden”. Arbete med uppdraget pågår och kommer 
att slutrapporteras i samband med årsredovisningen för 2023. Bedömningen är 
att det i dagsläget inte behövs en särskild kommunal laddplan för att främja 
utbyggnaden av laddinfrastruktur i Täby kommun.  

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen avslås. 

Ärendet 

Agneta Lundahl Dahlström, Eva Lindau och Janne Boman, samtliga (S), har i en 
motion till kommunfullmäktige den 19 april 2022 yrkat att kommunfullmäktige 
beslutar att uppdra åt kommunstyrelsen att utarbeta en laddplan för el-
(hybrid)bilar i Täby. Motionärerna menar att antalet elbilar ökar kraftigt och att 
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behovet av en kommunal laddplan blivit alltmer tydligt. Mer specifikt menar de 
att kommunen ska kartlägga lämpliga platser för elbilsladdning, peka ut 
kommunens ansvar samt beskriva hur samverkan med laddplatsaktörer ska ske. 
Vidare menar de att planen ska utformas som en del av hållbart resande. 

I den politiska inriktningen för Täby kommun under mandatperioden 2023-2026 
anges det att ”tillgänglig mark för laddplatser ska inventeras och på lämpligt 
sätt erbjudas aktörer på marknaden”. Arbete med uppdraget pågår och kommer 
att slutrapporteras i samband med årsredovisningen för 2023. I arbetet ingår 
bland annat att bedöma tillgänglig och lämplig kommunal mark för laddning, 
identifiera gränsdragningen mellan kommunens och den privata aktörens roll 
och ansvar samt utreda hur marken på lämpligast sätt erbjuds marknaden.  

Bedömningen är att det i dagsläget inte behövs en särskild kommunal laddplan 
för att främja utbyggnaden av laddinfrastruktur i Täby kommun. Mot bakgrund 
av ovanstående föreslås att motionen avslås. 

Ekonomiska överväganden 

Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen. 

Katarina Kämpe 
Kommundirektör 

Jenny Gibson 
Samhällsutvecklingschef 

Bilagor 

- Motion, daterad den 20 april 2022 
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